
Protokoll månadsmöte 30 november 2022

Närvarande bröder: 1, 2, 3, 4, 6, 7, 8, 9, 10, 11, 12, 14, 15, 16, 18, 20, 21, 22, 24. Summa: 19 
stycken.

1§ Dagordning

Skopbevararen har inför mötet skickat dagordning per mail enligt senaste rullan. 

2§ Mötets öppnande

Skopbevararen hälsade välkommen och förklarade mötet öppnat.

3§ Godkännande av dagordningen

Mötet godkänner dagordningen

§4 Inkomna fullmakter

Broder Staffan, nr3 4, har skriftlig fullmakt att företräda  broder Peter, nr 17.

§5 Föregående protokoll

Vid oktobermötet beslutades att en särskild punkt i fortsättningen ska införas i protokollen 
benämnt ÅP för vad som ska åtgärdas och ansvarig broder.

ÅP 1 på novembermötet är att  Skopbevararen talar med hyresgästen som ansvarar för 
duschar och städning och att bägge dessa saker måste fungera.

ÅP 2 är att personerna som behandlades i en sluten omröstning ska meddelas. 
Skopbevararen svarar för detta.

Föregående protokoll godkändes.

6§ Slantbevararens rapport

I kassan: 8 106 kr, samma som föregående månad. Inga utestående fordringar.

7§ Vedbevararens rapport

Nästkommande veddag är lördagen 1 december kl 9. Veden är mycket fuktig och behöver 
därmed staplas i bastun för att torka. En transpåortör är fortfarande trasig, en fungerar. Nya 
vedklyven fungerar bra. Doch går strömmen

8§ Gästabudsbevararen



Besöket på Multiarenan föregående månad var givande och intressant. Inför årsmötet 14 
december är julbord beställt på Kinakejsaren där även, liksom i fjol, årsmötet hålls. Kostnad 
549 kr per broder. Bidrag utgår med 150 kronor per broder.

9§ Rapport från Flaggbevararen

Inget nytt sedan förra mötet.

10§ Klubbens tillgänglighet

Skopbevararen inledde denna punkt med en redogörelse av förutsättningarna för klubben 
att erhålla bidrag från kommunen. Ett sådant förutsätter att klubben är öppen för nya 
medlemmar. Alternativt: att klubben fortsätter enligt de nuvarande stadgarna.
Skopbevararen har skickat förslag till stadgeändringar men betonar samtidigt att det inte ens 
efter att dessa, de föreslagna stadgeändringarna,  genomförs är säkert att klubben kan få 
bidrag. Därefter lämnade Skopbevararen ordet fritt. 

Under diskussionen var det tydligt att medlemmarna föredrog en fortsättning för klubben 
under de nuvarande stadgarna.

Skopbevararen föreslog en omröstning som genomfördes med handuppräckning. Beslutet 
fällde avgörandet till förmån för att klubben fortsätter med de nu gällande stadgarna. 
Beslutet var enhälligt. Samtliga 19 närvarande röstade för detta.
Ett mail från broder Peter Fehrm som pläderade för samma utgång lästes upp under 
inledningen av denna punkt.

11§ Beredning av reviderade stadgar

Denna punkt blev genom omröstningen överflödig noterade Skopbevararen.

12§ Beredning för inval av ny medlem inför beslut på årsmötet

Det finns två sökande till en plats och deras ansökningar har skickats ut inför dagens möte.

Vedbevararen redogjorde att sökande nummer två, Henrik Edström, hade deltagit några fler 
gånger än nummer ett, Filipe Göransson-Balestra.

Därefter vidtog en öppen diskussion om klubbens erfarenheter av de två sökande. Därefter 
genomfördes en sluten omröstning där även fullmakten räknades in, dvs sammanlagt 20 
röster.
Utfallet blev 16 röster för nummer 2 och tre röster för nummer 1. Därmed konstaterades att 
det var mer än de två tredjedelar som krävs för inval. Detta ligger till grund för årsmötets 
beslut 14 december.

14§ Övriga frågor



Inför kommande möten med hyresgästen Kasim röstade klubben för att sträva efter att 
klubben ska bygga upp medel för inköp av utrustning som behövs. Denna är klubbens 
egendom. Skopbevakaren  förespråkade en mjuk förhandling i fråga om de 500 kronor som 
klubben idag betalar till Kasim och som behövs i klubbens budget.

Under diskussionen i klubben framkom att klubben under en tidigare arrendator, Lars och 
Mette, inte betalade alls. Efterföljande arrendator Johan begärde 500 kronor och sade även 
upp samarbetet med klubben om vedframställningen. John skulle själv sköta vedfrågan.

Detta höll i två veckor. Sedan ombads klubben att fortsätta.

Kasim är inte arrendator utan är Österåkers kommuns hyresgäst. Klubben har inget avtal 
med denne.

15§ Nästa möte 

Det är årsmötet på Kinakejsaren 14 december.

16§ Månadsmötet avslutades

Vid protokollet.                                                             Skopbevarare

Staffan Åkerlund, kulturbevarare                                Björn Wesström


